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د رخدا
خبر کده خبر

نماینده آبادان در مجلس :
رئیس جمهور دستور توسعه محدوده 

منطقه آزاد اروند را صادر کند
نماینده مردم آبادان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
اهمیت توجه به منطقه آزاد اروند گفت: رئیس جمهور دستور 

توسعه محدوده منطقه آزاد اروند را صادر کند.
سید محمد مولوی با اشاره به اهمیت توجه به منطقه آزاد 
اروند توسط دولت چهاردهم اظهار کرد: عدم انضمام منطقه 
مرکزی  بخش  دهستان،  و سه  شامل یک شهر  اروندکنار 
تجاری  آزاد  منطقه  سازمان  محدوده  به  چوئبده  شهر  و 
مدیریتی،  عمده  مشکلات  ایجاد  باعث  اروند  صنعتی   -
بلاتکلیفی  تصمیم گیری،  در  یکپارچگی  و  انسجام  نبود 
دستگاه های اجرایی در انجام مأموریت های سازمانی، تداخل 
اختیارات و وظایف و تعارضات اجرایی، هدررفت منابع مالی 

و تعلل در فعالیت های عمرانی شده است.
وی با بیان اینکه شرایط برای توسعه حوزه تجارت و صنعت 
در منطقه آزاد وجود دارد، افزود: با توجه به اهداف مندرج در 
ماده ۵ فصل دوم اساسنامه سازمان منطقه آزاد اروند مبنی بر 
لزوم رشد و توسعه اقتصادی، سرمایه گذاری و افزایش درآمد 
عمومی و حضور فعال در بازارچه های جهانی و منطقه ای، 
و  تجاری  بندر  وجود  به  توجه  با  و  کالا  صادرات  و  تولید 
در  گمرک  و  تجاری  بندر  و  اروندکنار  منطقه  در  گمرک 
شهر چوئبده و ناحیه صنعتی در بخش مرکزی و به منظور 
استفاده حداکثری از ظرفیت کشاورزی به ویژه آبزی پروری 

و نخیلات توسعه این منطقه آزاد ضروری است.
پزشکیان  دکتر  از  نامه ای  در  کرد:  عنوان  مولوی 
چوئبده  اروندکنار،  منطقه  تا  کردم  درخواست  رئیس جمهور 
و بخش مرکزی به محدوده سازمان منطقه آزاد تجاری - 

صنعتی اروند اضافه شود.

مدیرکل آموزش و پرورش استان :
توانمندسازی معلمان خوزستان برای 
آموزش کودکان دوزبانه الزامی است

چالش  به  اشاره  با  خوزستان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
تحصیل  ترک  و  خوزستان  در  زبانه  دو  کودکان  آموزش 
برخی دانش آموزان در پی این مشکل، بر لزوم توانمندسازی 
معلمان برای چگونگی آموزش این دانش آموزان تاکید کرد.

عبدالله حبیبی با اشاره به چالش های آموزش به دانش آموزان 
مدارس  از  که  بازدیدهایی  اساس  بر  کرد:  اظهار  زبانه  دو 
داشتیم دانش آموزان دو زبانه پایه های دوم تا پنجم ابتدایی 
خوب فارسی صحبت می کنند و مشکلی از نظر آموزش به 
آن ها نداریم. بیشتر دانش آموزان پایه های اول هم می توانند 
فارسی صحبت کنند اما نیازمند آموزش بیشتر هستند؛ البته 

در سال های آینده این موضوع بهتر می شود.
وی افزود: مشکلات دو زبانه بودن بیشتر در دانش آموزان 
پایه های اول ابتدایی دیده می شود که تاکنون در خانه بوده 

و به مدرسه نیامده اند.
وجود  به  اشاره  با  خوزستان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
از  یکی  گفت:  خوزستان،  در  ابتدایی  دانش آموز  هزار   ۶۳۹
چالش های خوزستان در آموزش، دو زبانه بودن دانش آموزان 
است که ممکن است منجر به ترک تحصیل شود بنابراین 
همکاران ما باید در این زمینه توانمندسازی شوند و معلمان 
شوند.  حاضر  زبانه  دو  مناطق  مدرسه های  در  باتجربه 
دارای  مدرسه های  در  بالا  سابقه  با  همکاران  خوشبختانه 
بیشترین دانش آموز دو زبانه در خوزستان در حال تدریس 
هستند. وی بیان کرد: آموزش به دانش آموزان دو زبانه برای 
معلم دشوارتر است و معلم باید آن قدر توانمند باشد که بداند 
باید چگونه به این دانش آموزان آموزش دهد، اما اگر مسائل 
آموزش به دانش آموزان دو زبانه برطرف نشود، ممکن است 
دانش آموز اعتماد به نفس خود را از دست دهد و در آینده 
نتواند به خوبی از توانایی های خود استفاده کند، اما با وجود 

این همکاران، از این مشکل عبور خواهیم کرد.

معاون سازمان راهداری کشور: 
جاده قفاص آبادان ۲ بانده می شود

معاون ساخت و نگهداری راه های فرعی و روستایی سازمان 
راهداری و حمل و نقل جاده ای گفت: جاده قفاص آبادان در 

راستای کاهش اتفاقات جاده ای ۲ بانده می شود.
مدن  راه  سه  حادثه خیر  جاده  از  بازدید  در  راستیار  علیرضا 
آبادان اظهار کرد: برای اصلاح هندسی سه راهی مدن و ۲ 
بانده کردن مسیر تا سادات مشاور فنی گرفته خواهد شد تا 

از بروز حادثه در این مسیر گرفته شود.
ایمنی  ارتقای  برای  فوری  عملیات  و  اقدامات  گفت:  وی 
مسیر طرح برای جلوگیری از تصادفات در نظر گرفته شده 
باعث  مسیر  در  مسکونی  بافت  گرفتن  قرار  اینکه  ضمن 

ایجاد ترافیک بالا در آن شده است.
معاون ساخت و نگهداری راه های فرعی و روستایی سازمان 
از  ترافیک  شدت  گفت:  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری 
سه راه مدن تا روستای سادان به اندازه ای است که عرض 

موجود جاده فعلی پاسخگوی ترافیکی نیست.

مدیر کل هواشناسی استان :
خوزستان شرجی و مه آلود می شود

مدیر کل هواشناسی خوزستان گفت: پدیده غالب جوی در 
هفته جاری، پدیده شرجی صبحگاهی و شامگاهی و مه آلود 

شدن استان است.
محمد سبزه زاری بیان کرد: بررسی نقشه های پیش یابی، 
نشان دهنده نفوذ جریانات جنوبی و مرطوب از اواخر وقت 

امروز به سواحل شرقی استان است
که با گسترش این جریانات به مناطق مرکزی، نوار ساحلی 
و مناطق جنوبی از فردا دوشنبه تا اواخر هفته به ویژه در 

صبحگاه و شامگاه، افزایش رطوبت پیش بینی می شود.
وی افزود: دراین مدت به ویژه طی روز سه شنبه مه رقیق 
در مناطق ساحلی، جنوبی و مرکزی و رشد ابر در ارتفاعات 
انتظار نیست. سبزه  از  و مناطق شمال و شمال شرق دور 
زاری ادامه داد: در شبانه روز گذشته اهواز با ۳۸.۱ و ایذه 
ترتیب گرم ترین و خنک ترین  به  با ۱۲.۱ درجه سانتیگراد 
نقاط استان و حداکثر دمای اهواز ۳۸.۱ و حداقل ۱۹.۲ درجه 

سانتیگراد گزارش شده است.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان :
پایداری آب ۵ روستای امیدیه

با اجرای ۱۲ کیلومتر خط انتقال انجام شد
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان، از پایدار شدن 
آب ۵ روستای امیدیه با جمعیت ۳۵۰ خانوار با اجرای ۱۲ 

کیلومتر خط انتقال خبر داد.
به  آبرسانی  پروژه های  اینکه  به  اشاره  با  علیدادی  صابر 
اظهار  است،  اجرا  حال  در  سرعت  با  خوزستان  روستاهای 
کرد: برای اجرای این پروژه در مدت ۵ ماه، ۱۲ کیلومتر خط 
انتقال با هدف تامین و استفاده از آب شرب سالم و بهداشتی 

در روستاها اجرا شده است. 
وی تاکید کرد: با اجرای این عملیات ۳۵۰ خانوار در قالب 
یکهزار و ۴۵۰ نفر، ساکن در روستاهای حبابه علیا، حبابه 
سفلی، بیت صافی، تنگ جعفر و بحریه از نعمت آب شرب 

پایدار و با کیفیت بهره مند شدند.
خط  اجرای  برای  شده  هزینه  اعتبار  داد:  ادامه  علیدادی 
میلیون   ۷۰۰ و  میلیارد   ۵ روستاها  این  به  آبرسانی  انتقال 

تومان بوده است.

در بزرگ ترین رویداد دارویی کشور ؛
محصول راهبُردی صنعت نیشکر 

به نمایش گذاشته شد
)ایران فارما(،  وابسته  صنایع  و  دارو  بین المللی  نمایشگاه 
بار  سقف«  یک  زیر  دارو  صنعت  بازیگران  »همه  شعار  با 
مهم  صنعت  این  بین المللی  و  داخلی  توانمندی های  دیگر 
را به نمایش گذاشت. در این رویداد، بیش از ۷۰۰ شرکت 
تا  آمده اند  گردهم  تهران  مصلای  در  جهان  سراسر  از 

جدیدترین محصولات و دستاوردهای خود را معرفی کنند.
)ایران فارما(،  وابسته  صنایع  و  دارو  بین المللی  نمایشگاه 
بار  سقف«  یک  زیر  دارو  صنعت  بازیگران  »همه  شعار  با 
مهم  صنعت  این  بین المللی  و  داخلی  توانمندی های  دیگر 
را به نمایش گذاشت. در این رویداد، بیش از ۷۰۰ شرکت 
تا  آمده اند  گردهم  تهران  مصلای  در  جهان  سراسر  از 

جدیدترین محصولات و دستاوردهای خود را معرفی کنند.
یکی  به عنوان  نیز  جانبی  صنایع  و  نیشکر  توسعه  شرکت 
این  در  غرفه ای  برپایی  با  دارو،  اصلی صنعت  بازیگران  از 
وزیر  حضور  با  مهرماه  یازدهمین  که  بین المللی  نمایشگاه 
بهداشت و رئیس سازمان غذا و دارو افتتاح شد، محصول 
نمایش  به  حوزه  این  در  را  خود  راهبردی  و  دانش بنیان 
در  دارویی  شکر  تولیدکننده  تنها  که  شرکت  این  گذاشت. 
خاورمیانه است، نقش مهمی در تأمین نیازهای ۱۳۰ شرکت 
توسعه  برای  برنامه ریزی  حال  در  و  دارد  داخلی  دارویی 
صادرات این محصول راهبردی به کشورهای مختلف است. 
توسعه  شرکت  نام  بی نظیر،  کیفیتی  با  دارویی  شکر  تولید 
نیشکر را در سطح منطقه مطرح کرده است. شکر دارویی، 
به عنوان یکی از تولیدات اصلی و راهبردی شرکت توسعه 
تولید  خوزستان  فارابی  حکیم  صنعت  و  کشت  در  نیشکر، 
می شود. در حال حاضر، تنها چند شرکت محدود در اروپا، 
در  می کنند.  تولید  را  محصول  این  برزیل  و  چین  آمریکا، 
این  دارویی  شکر  کارخانه  فعالیت  آغاز  با  اخیر،  سال های 
شرکت، ایران نیز به جمع تولیدکنندگان مهم شکر دارویی 
در جهان پیوسته است. کارخانه شکر دارویی حکیم فارابی 
دارد  را  سال  در  دارویی  شکر  تُن  هزار   ۱۵ تولید  ظرفیت 
حاضر،  حال  در  شرکت،  این  مسئولین  سخنان  به  بنا  و 
مجوزهای لازم برای صادرات اخذ شده و این شرکت آماده 
افزایش تولید، هم زمان با صادرات است. در حاشیه برگزاری 
حکیم  صنعت  و  کشت  مدیرعامل  ایران فارما،  نمایشگاه 
فارابی در گفت وگو با خبرنگاران به بخشی از توانمندی های 
این شرکت در تأمین نیازهای شرکت های دارویی پرداخت. 
جمال سعودی با اشاره به سخنان وزیر بهداشت در مراسم 
اولیه  مواد  تولید  در  بر خودکفایی  مبنی  نمایشگاه  افتتاحیه 
دارو، اظهار داشت که شرکت توسعه نیشکر، به عنوان تنها 
 ،GMP گواهینامه  با  دارویی  گرید  ساکاروز  تولیدکننده 
همراه و همگام با تمامی بازیگران صنعت داروسازی کشور 
کشور  دارویی  رویداد  بزرگ ترین  که  ایران فارما،  است. 
است، تا ۱۳ مهرماه برپاست و فرصتی مناسب برای توسعه 
صادرات و جذب سرمایه گذاری خارجی، معرفی و صادرات 
را  داخلی  فناوری محور  و محصولات  دانش بنیان  داروهای 

فراهم کرده است.

اروندان به دنبال افزایش تولید از چاه ها ؛
هماهنگی بین واحدها

کلید افزایش تولید است
مدیرعامل شرکت نفت و گاز اروندان هماهنگی بین تمامی 
واحدها را کلید افزایش تولید دانست و گفت: هر اقدامی که 
باعث افزایش تولید شود و یا کاهش تولید را به حداقل برساند 
حاصل یک برنامه ریزی از سوی تمام واحد ها است. به گزارش 
روابط عمومی شرکت نفت و گاز اروندان، جلسه بررسی روند 
تولید با حضور مدیرعامل، مدیران و روئسا این شرکت برگزار 
شد. در این  جلسه مدیران مناطق و واحدهای مختلف گزارشی 
ارائه  فنی  مسائل  و  سال  پایان  تا  تولیدی  اهداف  تولید،  از 
دادند. عبدالله عذاری اهوازی مدیرعامل شرکت نفت و گاز 
اروندان گفت: هر اقدامی که باعث افزایش تولید شود و یا 
برنامه ریزی  یک  حاصل  برساند  حداقل  به  را  تولید  کاهش 
با  وی  است.  هنر  یک  مانند  و  بوده  واحد ها  تمام  سوی  از 
سال،  پایان  تا  تولید  افزایش  بر  این شرکت  تعهد  به  اشاره 
دانست  این مهم  دیگر  از عوامل  را  واحدها  بین  هماهنگی 
و افزود: افزایش تولید اندک در تعداد چاه های زیاد منجر به 
اعداد بزرگ در تولید می شود؛ لذا افزایش های ناچیز در تولید 
زمینه ساز تولید چمشگیر است و نباید آن را نادیده گرفت و 
باید برای آن برنامه داشت. عذاری اهوازی بررسی چاه به چاه 
و رفع چالش های آن ها را از دیگر نکات مهم در تولید دانست 
در  روسا  و  مدیران  توسط  چاه ها  فعالیت  گزارش  ارائه  بر  و 
جلسات تولید تاکید کرد. در این جلسه چاه هایی که در آینده 
در اختیار اروندان قرار می گیرند، تولید نفت، خوردگی خطوط 
و راه های جلوگیری از نشتی خطوط جریانی نفت در جهت 
پایدار و حفظ محیط زیست، وضعیت برخی  چاه های  تولید 
مهم با میزان بالای نفت تولیدی و ضرورت توجه به عملیات 

توپک رانی دوره ای مورد بررسی قرار گرفتند.

معاون حفاظت محیط زیست استان :
برای روشن ماندن ایستگاه های

سنجش آلودگی خوزستان تلاش می کنیم
زیست  محیط  حفاظت  اداره کل  انسانی  زیست  محیط  معاون 
خوزستان از برنامه ریزی برای بازنگری طرح جامع کاهش آلودگی 
هوای اهواز خبر داد. فرهاد قلی نژاد با اشاره به آغاز فصل پاییز و 
افزایش آلودگی هوا اظهار کرد: سال گذشته به دلیل پیش بینی های 
هواشناسی، در یکی دو مورد در خصوص تصمیم گیری برای اعمال 
تعطیلی در زمان آلودگی هوا ناهماهنگی پیش آمد اما امسال تلاش 
می شود از هم اکنون با هماهنگی با دستگاه های مختلف، بیشتر از 

نیمه دوم سال گذشته شاهد هماهنگی دستگاه ها در زمینه مدیریت 
کمیته  تشکیل حدود هشت  به  اشاره  با  باشیم. وی  هوا  آلودگی 
فنی هوای خوزستان از سال گذشته تاکنون در استان خوزستان 
گفت: ۲۶ ایستگاه سنجش آلودگی هوا در خوزستان فعال هستند 
و بعد از تهران، بیشترین تعداد ایستگاه های سنجش آلودگی هوا را 
دارد. معاون محیط زیست انسانی اداره کل حفاظت محیط زیست 
خوزستان با اشاره به اقلیم خوزستان و گرمای هوا گفت: گرما و 
رطوبت یکی از عوامل آسیب رسان به دستگاه های سنجش آلودگی 
و  گرم  هوای  و  آب  در  ایستگاه ها  این  از  نگهداری  و  است  هوا 
انجام شده در  با تلاش  اما  بسیار سخت است  مرطوب خوزستان 

بیشترین  در  خوزستان  دستگاه های  هوا،   آلودگی  سنجش  حوزه 
روزها فعال بوده اند.  قلی نژاد عنوان کرد: اکنون نیز پیش بینی های 
لازم انجام و سیستم خنک کننده دستگاه ها خریداری شده است. 
انبار  در  و  شده  خریداری  هم  ایستگاه ها  نیاز  مورد  قطعات  همه 
اداره کل حفاظت محیط زیست خوزستان موجود است و در تلاش 
هستیم هیچ ایستگاهی در خوزستان خاموش نماند. وی بیان کرد: 
ایستگاه سنجش  چهار  از  بهره برداری  با  سال  پایان  تا  همچنین 
آلودگی هوا، تعداد ایستگاه ها در استان خوزستان به ۳۰ ایستگاه 
هوای  آلودگی  سنجش  ایستگاه های  احتساب  با  البته  می رسد. 

صنایع، تعداد ایستگاه ها به ۴۰ ایستگاه خواهد رسید.

استاندار خوزستان گفت: اهواز در زمینه خدمات 
تلاش  باید  و  دارد  مشکل  شدت  به  شهری 
آب های  دفع  خصوص  در  ویژه  به  زیادی 
علی اکبر  باشیم.  داشته  فاضلاب  و  سطحی 
سطحی  آب های  دفع  مانور  در  حسینی محراب 
شد،  انجام  شد،  برگزار  اهواز  مالیات  پارک  در 
اظهار  نصرالله  حسن  سید  شهادت  به  اشاره  با 
کرد: رژیم خون آشام صهیونیستی تنها با ریختن 
خون زن ها و بچه های مردم آرام می شود وگرنه 
در هیچ کدام از جنگ ها به هیچ کدام از اهداف 
خود نرسیده است و ما راهی جز مقابله با این 
زمینه  در  اهواز  افزود:  وی  نداریم.  یهود  قوم 
باید  و  دارد  مشکل  شدت  به  شهری  خدمات 
تلاش زیادی به ویژه در خصوص دفع آب های 
آبفا  شرکت  باشیم.  داشته  فاضلاب  و  سطحی 
بیشتری  تلاش  فاضلاب  شبکه  زمینه  در  باید 
اما متاسفانه این روزها به هر دلیلی دارند  کند 
شهر را به تعطیلی می کشانند؛ آبفا و پیمانکارانش 
نباید کار را زمین بگذارند و در فرصت باقی مانده 
مسیرهای  مساله  حتما  باید  بارندگی ها  آغاز  تا 
بحرانی را حل کنند. استاندار خوزستان گفت: در 
جلسات سال گذشته حدود ۶۰ تا ۷۰ نقطه دچار 

مشکل آب های سطح شناسایی شد و شهردار 
و همکارانش برای رفع مشکل این نقاط کار را 
شروع کردند، هر چند دیر است و تعلل هایی در 
اینجا  به  کار  انجام شد که  بخش های مختلف 
شاهد  باید  پاییز  فصل  شروع  با  وگرنه  رسید؛ 
کرد:  بیان  حسینی محراب  باشیم.  شهر  آرامش 
آماده باش  با  بارندگی ها  زمان  در  امیدواریم 
کامل و بسیج نیروها و امکانات مشکلی نداشته 

باشیم. وی  باشیم و شاهد رضایت مندی مردم 
عنوان کرد: مساله آبگرفتگی هنگام بارندگی و 
وظایف  از  شهر  از  خارج  به  باران  آب  هدایت 
به  کار  است  مقرر  و  است  شهرداری   اولیه 
ساخت  لوله گذاری،  طریق  از  ترکیبی  صورت 
در  امیدواریم  شود.  انجام  روباز  جوی  و  کانال 
با  کارها  شورا  عمر  از  باقی مانده  زمان  مدت 
مهدی  محمد  شوند.  دنبال  بیشتری  اثرگذاری 

مطیعی رئیس شورای شهر اهواز هم با تاکید بر 
لزوم همدلی و اتحاد اعضای شورای شهر گفت: 
شورا محلی برای گفت وگو، همدلی و مشورت 
است و نه دعواهای بیهوده. وی افزود: از ابتدای 
شهر  شورای  عضو   ۱۳ شورا،  ششم  دوره  آغاز 
اولویت های  و  چالش ها  مورد  در  روزانه  اهواز 
اصلی شهر که مطالبه همه مردم بود پرداختند؛ 
این خصوص آسفالت و جمع آوری آب های  در 
بود.  مردم  اصلی  مطالبه  و  اولویت  دو  سطحی 
خصوص  در  گفت:  اهواز  شهر  شورای  رئیس 
همچنین  و  فرودها  و  فراز  مطالبه،  دو  این 
دستاوردهای خوبی داشتیم. در مواردی در بعد 
نظارتی باید جدیت بیشتری داشته باشیم و اگر 
این موضوع تشدید شود نتایج بهتری خواهیم 
سال  سه  این  در  کرد:  عنوان  مطیعی  گرفت. 
سطحی  آب های  دفع  برای  زیادی  کارهای 
انجام شده است. ان شاءالله با نظارت و حضور 
و  نگذرانیم  بطالت  به  را  وقت  ذره ای  میدانی، 
در  تغییرات  برداریم.  مردم  دوش  از  را  باری 
خواهد  محسوس  سطحی  آب های  دفع  زمینه 
شدت  به  را  انسانی  اشتباه های  حداقل  و  بود 

کمتر خواهیم کرد.

استاندار خوزستان :

اهواز در خدمات شهری به شدت مشکل دارد

و  اورژانس  پایگاه های  توسعه  لزوم  بر  کشور  اورژانس  رئیس 
دکتر  کرد.  تاکید  خوزستان  غرب  جنوب  در  آمبولانس  تامین 
از زیرساخت های دانشگاه علوم  بازدید  جعفر میعادفر در حاشیه 
پزشکی آبادان انجام شد، با اشاره به وقوع ۶۶ تصادف در جاده 
قفاص آبادان اظهار کرد: متاسفانه در این حوادث جاده ای ۱۱۸ 
نفر مصدوم و ۹ نفر کشته شدند. امروز با حضور نماینده آبادان 
نیاز  مورد  کارهایی  چه  ببینیم  تا  کردیم  بازدید  محور  این  از 
حادثه  از  بعد  پزشکی  فوریت های  شود  توجه  باید  البته  است. 
این  در  لازم  زیرساخت های  باید  ابتدا  و  می کند  پیدا  ورود 
استاندارد  و  توسعه  کارها،  این  از  یکی  که  شود  ایجاد  محور 

و  فرهنگ سازی  باید  همچنین  افزود:  وی  است.  جاده  کردن 
ارائه آموزش ها انجام شود تا مردم متوجه شوند که چگونه باید 
با  کشور  اورژانس  رئیس  نشوند.  حوادث  دچار  تا  کنند  رانندگی 
بیان اینکه چالش هایی در حوزه فوریت های پزشکی وجود دارد، 
گفت: بحث فرسودگی آمبولانس ها و توسعه نیافتن پایگاه های 
و  نوسازی  شد  مقرر  هستند؛  چالش ها  این  از  برخی  اورژانس 
اورهال کردن آمبولانس ها، توسعه پایگاه های اورژانس و تامین 
نیروی  کمبود  رفع  برای  بگیرد.  قرار  اولویت  در  انسانی  نیروی 
انسانی مجوزهای مورد نیاز پیش بینی شده است. همچنین باید 
داده  توسعه  یا  راه اندازی  خوزستان  غرب  جنوب  در  رشته  این 

شود  جلوگیری  نیرو  خروج  از  و  جذب  بومی  نیروهای  تا  شود 
و نیرو ماندگاری داشته باشد. میعادفر عنوان کرد: آمبولانس ها 
باید  وسیله اصلی فوریت های پزشکی هستند و در کوتاه مدت 
به بازسازی آن ها بپردازیم. در جلسه ای که با منطقه آزاد اروند 
در  باشند.  داشته  زمینه  این  در  کمک هایی  شد  مقرر  داشتیم 
تامین آمبولانس نیز تفاهم نامه هایی با منطقه آزاد اروند داشتیم 
که امیدواریم این کار تسریع یابد زیرا موضوع تامین آمبولانس 
جدی است. با توجه به وجود منطقه آزاد اروند، سرعت دسترسی 
و تامین آمبولانس نسبت به مرکز کشور آسان تر است و باید از 

این ظرفیت استفاده شود.

جامع  نگاه  به  توسعه  برای  اهواز  اینکه  بیان  با  اهواز  شهردار 
شهری مدیران صنایع نیاز دارد، گفت: گاهی مدیران صنایع از 
شهرداری  جاری  هزینه  آلایندگی صرف  عوارض  اینکه  ترس 
نشود، در پرداخت آن مقاومت می کنند ولی ما تضمین می کنیم 
بخش مهم عوارض آلایندگی را طبق سیاست های استانداری 
هزینه کنیم. رضا امینی در مانور دفع آب های سطحی در پارک 
مالیات اهواز برگزار شد، اظهار کرد: عملیات اجرایی بخشی از 
که  کیلومتر   ۱۱.۵ طول  به  سطحی  آب های  دفع  جامع  طرح 
می دهد  قرار  پوشش  تحت  را  شهر  مساحت  از  هکتار  هزار   ۲
برای  ماه   ۱۸ تعیین  به  اشاره  با  وی  می کنیم.  امروز شروع  را 
این  سریع تر  پیمانکار  می رود  انتظار  افزود:  پروژه،  این  اجرای 
کار را انجام دهد تا اثرگذاری طرح را در بارندگی های امسال 
تمام  آینده  سال  در  بخشی  و  امسال  طرح  از  بخشی  ببینیم. 
آینده کاملا تکمیل شده باشد. شهردار  باید تا سال  می شود و 
انجام  در سال گذشته  آبگیر  نقاط  کرد: شناسایی  عنوان  اهواز 
زون  سه  در  امسال  سطحی  آب های  دفع  جامع  طرح  شد. 
اصلی کلنگ زنی می شود؛ بخش اصلی در منطقه ۷ در مناطق 
منبع آب، کوی رمضان، سپیدار، بلوار شهید هاشمی با هدایت 

آب های سطحی به سمت نهر مالح است و بخشی هم مناطق 
۴ و ۵ را پوشش می دهد. امیدواریم با این طرح و طرح قبلی 
شاهد کاهش آبگرفتگی باشیم. امینی عنوان کرد: در این طرح 
با لوله گذاری در محدوده خیابان کارگر از میدان مالیات تا میدان 
می شود.  دفع  آبگرفتگی  روباز،  و جوی  کانال  و ساخت  کارگر 
وی بیان کرد: از قدیم شبکه دفع فاصلاب اهواز مشترک بوده 
داده  انجام  را  دفع آب های سطحی  بارندگی  در فصل  و  است 
تکمیل  با  نیست؛  کافی  شهر  نیاز  برای  آن  خروجی  اما  است 
این طرح می توانیم شاهد آبگرفتگی کمتری باشیم. طرح دفع 
آب های سطحی در بهشت آباد و کیان آباد هم در آینده نزدیک 
کلنگ زنی می شود. شهردار اهواز با اشاره به حمایت دولت در 
رفع مشکل پروژه قطار شهری عنوان کرد: قرارداد متروی اهواز 
دو سه هفته دیگر منعقد می شود. در این دوره اقدامات خوبی در 
حوزه تامین ناوگان اتوبوسرانی و نوسازی تاکسیرانی و همچنین 
هوشمندسازی و نصب دوربین های نظارت تصویری شده است. 
همچنین در زمینه آسفالت محله های کم برخوردار و محله های 
حاشیه  زیباسازی  پروژه  افزود:  وی  است.  شده  انجام  مرکزی 
کارون در یک محدوده ۱۸ هکتاری در آینده نزدیک کلنگ زنی 

خواهد شد.   امینی با اشاره به هزینه بالای جمع آوری نخاله ها 
با هزینه جمع آوری نخاله های ساختمانی  از سطح شهر گفت: 
در یک سال، می توان یکی از رمپ و لوپ های یکی از پل های 
روی رودخانه کارون را ساخت و دسترسی ترافیک را تسهیل 
کرد. وی افزود: برای اینکه اهواز به ریل توسعه برگردد که البته 
در این مسیر است، به نگاه جامع شهری مدیران صنایع مستقر 
در اهواز نیاز است. گاهی مدیران صنایع از ترس اینکه عوارض 
آلایندگی صرف هزینه جاری شهرداری نشود، در پرداخت آن 
مقاومت می کنند ولی ما تضمین می کنیم هزینه های جاری را 
بخش  و  کنیم  تامین  افزوده  ارزش  و  شهرداری  درآمدهای  از 
مهم عوارض آلایندگی را طبق سیاست های استانداری هزینه 
درآمد عوارض  با  اینکه شهرداری  بیان  با  اهواز  کنیم. شهردار 
ساختمانی قابل اداره نیست، گفت: برای توسعه اهواز ۱۴۰ هزار 
دیگر  به  اهواز  سال،  پنج  مدت  در  تا  است  نیاز  تومان  میلیارد 
از دستگاه های مختلف به  کلانشهرها نزدیک شود. شهرداری 
در  اگر  که  دارد  مطالبه  تومان  میلیارد  هزار   ۱۰۷ صنایع  ویژه 
سال های گذشته این مطالبات پرداخت می شد اهواز هم مانند 

دیگر شهرها آباد می شد.

تفاهم  انعقاد  به  اشاره  با  فناوری خوزستان  پارک علم و  رئیس 
خوزستان،  در  انرژی  هاب  اندازی  راه  ضرورت  و  فناوری  نامه 
گفت: هدف، ایجاد تفکر نوین سازی پتروشیمی از طریق تزریق 
فناوری  و  علم  پارک  در  مستقر  های  از سوی شرکت  فناوری 
خوزستان است.  سید یحیی میرزائی با اشاره به انعقاد تفاهم نامه  
همکاری با پتروشیمی بندر امام اظهار کرد : بخش عمده ای از 
صنایع پتروشیمی، به مسائل اورهال، به روزرسانی و تکنولوژی 
امام خمینی)ره( تحت  بندر  پتروشیمی  راستا  این  در  دارند.  نیاز 
عنوان پتروشیمی نوین، خود را مطرح کرده است تا به فضای 
و  فناوری  حوزه  و  حاکم  جدیدی  ساختار  پتروشیمی  بر  حاکم 
به  توجه  با  داد:  ادامه  اضافه شود.  وی  این بخش  به  نوآوری 
اینکه برخی از تولیدات پتروشیمی نیاز به فناوری دارند، ورود به 
حوزه فناوری و تکنولوژی در این صنایع می تواند ارزش افزوده 
داشته باشد. فناوری همیشه بخش جدایی ناپذیر از پتروشیمی 
است.  رئیس پارک علم و فناوری خوزستان گفت: پارک های 
افراد  و  فناوران  تجمع  برای  محلی  عنوان  به  فناوری  و  علم 
پتروشمیی  صنایع  برای  اتکایی  نقطه  توانند  می  ایده،  صاحب 
امام  بندر  پتروشیمی  با  ای  نامه  تفاهم  اساس،  این  بر  باشند. 

منعقد شد که هدف، ایجاد تفکر نوین سازی پتروشیمی از طریق 
و  علم  پارک  در  مستقر  های  شرکت  سوی  از  فناوری  تزریق 
ها  پتروشیمی  عمده  شد:  یادآور  وی  است.   خوزستان  فناوری 
بهینه  برای  ابتدایی  تحقیقات  دفاتر،  این  در  دارند   R&D دفاتر
انجام  ساختار جدید  و طراحی  فناوری  از طریق  سازی خطوط 
می شود. در این فضای تحقیق و توسعه، حضور شرکت های 
تامین  برای  از سوی دیگر،  باشد.  تواند کمک کننده  فناور می 
تجهیزات، مواد مورد نیاز و بهینه سازی خطوط تولید می توان از 
ظرفیت شرکت های دانش بنیان استفاده کرد. میرزائی با اشاره 
به ظرفیت قانونی استفاده از مالیات برای فعالیت های تحقیقاتی،  
تاکید کرد: استفاده از ظرفیت اعتبار مالیاتی از دیگر مسائل مورد 
بند  اساس،  بر  است.  پتروشیمی  و  فناوری  و  علم  پارک  تفاهم 
ب ماده ۱۱ قانون جهش تولید دانش بنیان، این اعتبار مالیاتی 
طرح  برای  خود،  مالیات  از  که  دهد  می  اجازه  ها  دستگاه  به 
این است که  قانون  توسعه هزینه کنند. مزیت  های تحقیق و 
برای  خود  اعتبارات  از  صنایع  یا  و  اجرایی  دستگاه  نیست  نیاز 
تحقیق و توسعه استفاده کنند، بلکه می توانند از منابع مالیاتی 
که قرار است به دولت پرداخت کنند، استفاده کنند. اعتبار مالیاتی 

پتروشیمی رقم قابل توجهی است، بنابراین در صورت مدیریت 
صحیح، می توان شاهد تحول اساسی در سیستم فناوری، زیست 
ظرفیت  نیز  مالیاتی  اعتبار  ظرفیت  باشیم.  صنایع  و  استان  بوم 
هاب  اندازی  راه  اهمیت  به  اشاره  با  وی  است.  مناسبی  بسیار 
صنایع  گسترش  به  توجه  با  داد:  ادامه  خوزستان،   در  انرژی 
فعال در حوزه انرژی در خوزستان، ایده راه اندازی هاب انرژی با 
محوریت پارک علم و فناوری خوزستان، مطرح شد. هاب انرژی 
می تواند به عنوان پنجره ای برای هم افزایی بیشتر حوزه های 
فناوری کشور باشد، به این معنا که فناوران دارای تخصص های 
مختلف که ممکن است در خوزستان نباشند، به مجموعه فناوری 
استان ملحق شوند و به صورت مشارکتی به صنایع کمک کنند. 
سود این مهم نیز یاری فناورانه و رسوب دانش، فناوری و تجربه 
در خوزستان خواهد بود.  رئیس پارک علم و فناوری خوزستان 
انجام  فناوری  تبادل  ایده،  این  اجرای  در صورت  کرد:  تصریح 
های  شرکت  توانمندسازی  به  منجر  نهایت  در  که  شد  خواهد 
فناوری خوزستان در حوزه های خاص خواهد بود. از سویی دیگر، 
ارتباطات فناوری کانالیزه می شود و از کار به صورت جزیره ای و 

موازی جلوگیری می کند.

رئیس اورژانس کشور :

توسعه پایگاه های اورژانس و تامین آمبولانس
در جنوب غرب خوزستان الزامی است

رضا امینی :

برای توسعه اهواز ۱۴۰ هزار میلیارد تومان نیاز است

رئیس پارک علم و فناوری استان :

راه اندازی هاب انرژی خوزستان
پنجره ای برای هم افزایی فناوری کشور است


